
   

MØTEPROTOKOLL        
   

Oppvekstutvalget 
 
Dato: 18.04.24 
Sted: Formannskapssalen 

Arkivsak:  
  

Til stede: Miriam Kristiansen, Kristin Olsen, Lill-Grethe Fosshaug,  
Helga-Malene Meyer 

 
Forfall:                    

 
Harald Holte, Sigurd Arvesen 

  

  

 Andre:                                                    

  
              
 

  

Protokollfører:        Jannie Sande 

  
  

 

  
 
 
Leder ønsket velkommen til møtet. 
 
          1. Godkjenning av innkalling 

    Innkallingen godkjent 
 
 
2. Godkjenning av saksliste 
    Sakslista godkjent 
 
Kristin Olsen og Miriam Kristiansen godkjenner 
møteprotokoll. 
 
 
 
 
 



   

  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Hamnvik 18.04.2024 
 
Miriam Kristiansen 
leder 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SAKSKART  

 

Sak 5/24  Status – Uteområdet ved Ibestad skole 

Sak 6/24  Status – Frilufts barnehage 

Sak 7/24  Eventuelt 



   

 
 
 
Sak 5/24 Status – Uteområdet ved Ibestad skole 
 
 
Oppvekstutvalget har ikke fått informasjon fra teknisk etat angående status på 
uteområdet ved Ibestad skole. Drift og vedlikehold har satt opp tuftepark høsten 
2023, som ferdigstilles når snøen forsvinner. Oppvekstutvalget etterlyser gjerder 
langs elven og spørsmål om kustgresshallen er tatt høyde for i uteområdets plan.  
 
 
 
Vedtak:  
 
Oppvekstutvalget stemte for å ta opp saken på neste møte og invitere teknisk etat for 
å gi informasjon.  
 
 
 
 
 

Sak 6/24 Status - Friluftsbarnehage 
 
Oppvekstutvalget har ikke fått informasjon fra teknisk etat angående status på frilufts 
barnehagen Ånstad. Oppvekstutvalget ønsker orientering og informasjon i saken. 
 
 
Vedtak:  
 
Oppvekstutvalget stemte for å ta opp saken på neste møte.  
 

 
 
Sak 7/24 Eventuelt 
 
Forslag fra leder om å legge til et ekstra møte før oppsatt møte i juni, da det er lenge 
før utvalget vil få orientering om uteområdet ved Ibestad skole og friluftsbarnehagen. 
Oppvekstutvalget diskuterte dette og ble enige om å følge oppsatt møteplan. 
 
Oppvekstutvalget diskuterte fokusområdet for arbeidet til å gjelde barn og unge i 
alderen 0-20 år. 
 
Oppvekstutvalget etterlyser innmeldte saker fra administrasjonen. Det er ønskelig 
med en politisk opplæring for hvilke rolle og form oppvekstutvalget skal ha.  
 



   

Oppvekstutvalget diskuterte bolystkonferansen som fant sted i kommunen i 2022, og 
ønsker å følge opp det som kom fram på konferansen.  
Oppvekstutvalget diskuterte fritidstilbudet til barn og unge i kommunen og ser 
ungdomstaxien som et positivt virkemiddel for ungdommen til å bli kjent med 
hverandre på tvers av skole og alder. Oppvekstutvalget diskuterte hvordan fange opp 
de sårbare som ikke har foreldre med bil.  
 
Oppvekstutvalget ønsker å få til et møte med ungdomsrådet for å informere om 
arbeidet og utvalgets formål, samt høre hva ungdommen synes er viktig i forbindelse 
med deres oppvekst i Ibestad kommune.  
 
 
 
Neste møte torsdag 06.06.24 kl 16:00 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møtet slutt 16:47 

protokollfører  

Jannie Sande 

 
 


